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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Mi várható a Natura-2000 program és az ebbe a programba bevont területeke n
gazdálkodó emberek között kialakult konfliktusok feloldásában?"címmel, a Házszabály 91 .
§-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánunk benyújtani

Dr. Fazekas Sándor miniszter Úrhoz.

Már hosszabb ideje felmerül a Natura-2000 programba bevont területekkel kapcsolato s
konfliktusok kérdése. Az a kérdés, hogy valóban azok a területek kerültek be a Natura-2000
programba, amelyeket fokozottan védeni kívánunk, vagy egyes területek indokolatlanul állnak
a fokozott védelem alatt?

Az is tartósan problémája a föltulajdonosoknak és a földhasználóknak, hogy a korábbi
ígéretekkel ellentétben a korlátozások ellentéttelezése nem történt meg.

További panaszként jelenik meg, hogy illegális szemétlerakás esetén, amennyiben a
tettenérés sikertelen, még akkor is a tulajdonost büntetik, ha nem ő a bejegyzett földhasználó .

Van-e olyan terve, illetve programja a Tárcának, hogy a Natura-2000 programb a
bevont területek vonatkozásában elvégzi a szükséges felülvizsgálatokat ?

Kívánja-e a Tárca a Natura-2000 programba indokolatlanul bevont területek kivonását
ebből a programból? Kívánja-e a Tárca átgondolni a természet- és környezetvédelem eddigi ,
sok vonatkozásában elhibázott gyakorlatát?

Mit kíván tenni Tárca annak érdekében, hogy a Natura-2000 program végrehajtása
során az okkal felmerülő panaszok csökkenjenek, és végleg megszűnjenek? - Várom
megtisztelő válaszát :

ef, Dr. Czira Szabolcsanó Miklós, Patay Vilmos,

cze LászlóDr. Simon Miklós, Dr. Turi-Kovács Béla,
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